
Föreningen Ödåkraregionens Framtid 
 

     

Styrelse-och arbetsmöte  

Tid:   2014-04-02 19.00 -20.30  

Plats:  Scoutlokalen  

Närvarande:  Valto Pedersen, Tove Haugen Pihl, Arne Svensson, Eva Carlsson Nagy, Eva 

Zander, Rolf Pihl, Arne Svensson, Sabina Labrakis, Mats Nilsson, Johan 

Ragnar, Åke Fagerberg 

 

Anteckningar.  

 

1.  Mötet öppnades av Arne.  

 

2.  Dagordningen godkändes.  

 

3.  Genomgång av anteckningar från föregående möte. 

  

4.  Aktiviteter, rapport angående förberedelser  

 Vi går igenom förberedelser inför: 

Duvestubbedagen – 12 april i samarbete med Fleninge hembygdsförening 

 Valborgsmässobål – 30 april i samarbete med Scouterna och Lions 

 

5.  Styrelsens konstituerande 

 A. Kassör – Tove Haugen Pihl fortsatt uppdrag som kassör 

 B. Vice ordförande – Rolf Pihl väljs som vice ordförande 

 C. Sekreterare – Eva Carlsson Nagy väljs som sekreterare 

 

6.  Verksamhetsplan för 2014 

 Vi vill fokusera mer på ungdomsfrågor t.ex. Sportevenemang eller skateboardramp 

 Vi ska göra en Facebook-sida 

 Vi vill koncentrera våra framtida möten på några/någon fråga. Hjälpas åt att skriva skrivelser 

och planera för vad som behöver göras i frågan som vi tar upp. 

 På nästa möte ska vi koncentrera oss på att skriva en skrivelse till ägaren av ”Spritan” samt 

prata om hur vi ska använda vår Facebook-sida. 

 

7.  Medlemsläge och ekonomi.  

Utdelning av värvarlapparna klart i de flesta områdena. De sista delas ut innan Duvestubbe-

dagen.  Vi har fått 11 nya medlemshushåll och är i dagsläget 242 hushåll i föreningen. 

 

8.  Övriga frågor - 

 

9.  Mötet avslutas 

     Nästa möte är den 7 maj. 

 

 

Vid anteckningarna 

 

Eva Carlsson Nagy 
 


